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Dovolte, abychom Vás pozvali na slavnostní předávání našeho posledního vysvědčení
na této škole. Předávání proběhne dne 27. 6. 2014 v 9 hod. v zasedací místnosti 
OÚ Staré Hobzí.

LOUČÍME SE…

Michaela: Když jsem na tuto školu nastoupila, nemyslela jsem si, že se mi bude 
takhle špatně loučit. Jsem ráda, že jsem mohla prožít 9 let v tak dobrém kolektivu. 
Když budu moct, ráda se sem vždy vrátím, protože se mi stýská už teď.
Tereza: 9 let se zdá jako dlouhá doba, ale pro mě to strašně rychle uteklo. Sice 
se těším na novou školu i na nové spolužáky, ale je mi líto, že opouštím své staré 
kamarády. Ale drží mě naděje, že se brzy shledáme.
Bára: Když jsem nastoupila na tuto školu, trochu jsem se bála. Má třída se mi líbila 
a ani bych ji neměnila za jinou, skoro všichni jsme to dotáhli až do 9. třídy. Doufám, 
že se budeme potkávat často. :D Na tuto školu budu vzpomínat ráda. :D A když mně 
to vyjde, tak sem budu chodit na návštěvu.
Kateřina: Z téhle školy se mi moc nechce. Trošku se těším na novou školu a nový 
kolektiv, ale po tomhle se mi bude strašně stýskat a věřím, že si budeme psát 
a scházet se, takže se napořád neloučíme…
Bojmíl: Byl jsem tady jen 2 roky, ale líbilo se mi tu a dokonce se mně bude stýskat.
Jirka: I když jsem byl tady jen tři roky, bylo to úžasný. Byly dny, kdy se mi sem 
do školy vůbec nechtělo, přesto budu na školu hodně vzpomínat. Doufám, že se 
setkáme všichni i po rozlučáku. Tento kolektiv mi bude opravdu chybět. Párkrát se 
ve třídě pohádáme, ale to se stává. Jinak je to opravdu dobrá škola a možná se sem 
někdy přijdu podívat.
Kajda: Na školu v Hobzí budu vzpomínat dobře, ale byly i situace, kdy jsem si říkal, 
kdy konečně vypadnu.
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Pavel: Změna je život! Já se těším, až odsud odejdu a nastoupím na jinou školu. 
Poslední dobou už mi to docela lezlo krkem. Jinak mladí: držte se hesla: učit se, učit 
se, učit se.
Michal:  I když nerad chodím do školy, jsem rád, že právě těch devět let jsem strávil
na této škole. Nechce se mi odsud odejít, protože tato škola mi, dá se říct, přirostla 
k srdci. Jak mí spolužáci, tak i vyučující, i když jsem často s učitelkami moc nevy-
cházel, přesto mi to bude chybět. Určitě nezapomenu, co jsem na této škole prožil.
Petra: Moc se mi tu líbilo, byli jsme tu dobrá parta a jsou tu samí příjemní lidé. Tak 
AHOJ a doufám, že se nevidíme naposled.
Vlastimil: Měl jsem to tu docela rád, tato škola mi bude docela chybět, ale už se 
těším na prázdniny a celkem i do Dačic do školy.
Verča: Těším se na střední, ale na základku nezapomenu. Pamatuji si, když jsem 
ve třetí třídě nastoupila, sedla jsem si do lavice a čekala. Pak přišla Káťa Pavlů a ze-
ptala se, jestli si může sednout vedle mě. A teď se spolu budeme loučit. Hodně lidí 
jde do Dačic, takže se uvidíme, a s ostatními se snad sejdeme. :D Byla jsem tu 7 let 
a líbilo se mi tu. Mějte se hezky! :D Nebojte se, někdy se stavím. :D

Výlet 8. ročníku
8. ročník absolvoval výlet do Třeboně. Schwarzenberská hrobka i třeboňský zámek je
zaujaly stejně jako cesta kolem Světa. 

Matěj: Výlet se mi moc líbil, ale cesta byla hrozná, v autobuse bylo strašné teplo. 
V zámku to bylo dobré, prováděla nás tam
nějaká brigádnice a moc to neuměla, ale bylo to
pěkné, v kryptě to bylo super, byl tam chládek
a spoustu jsme se toho dozvěděli. Když jsme šli
kolem rybníka Svět, tak tam ležela nějaká nahá
ženská a kvůli ní jsme si nemohli namočit nohy.
Anička: Výlet byl bezva až na autobus, který byl
plný lidí a bylo tam teplo. :D Zámek a krypta byly
nejlepší. :D
Vojta: Výlet byl moc dobrý, až na ty všechny
komáry. Zámek byl dobrý a dobrá průvodkyně,
která to moc neuměla. V hrobce jsme viděli
rakve, které ale nešly otevřít. Nakonec jsme se
šli napapat.
Tomáš: Bylo to dobré.
Jirka: Výlet byl fajn až na cestu autobusem
a plno komárů. Zámek byl pěkný a hezky jsme se tam klouzali v pantoflích. Hrobka 
byla bezva, aspoň jsme se tam na chvíli schovali před teplem. Potom jsme se šli 
všichni společně najíst do restaurace.
Pavla: Výlet se mi líbil, ale vadilo mi to teplo a komáři. V zámku to bylo fajn 
a zajímavá byla i hrobka.  Nevadila mi ani procházka kolem Světa.
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Co říkala lavička v parku

Míša: Úuuuuf… Další obtloustlý zadek jsem přežila.
Někdo si myslí, že stát celý den v parku na jednom místě
a nic nedělat je nějaká legrace, ale není. Z jedné strany
se k vám plazí tři babky, které si stěžují na uvolněnou
protézu, potom si na vás sedne cukrem obalené dítě,
které není rozpoznatelné od bonbonu, někdy taky
přemýšlím, kde má vlastně hlavu a kde patu, nebo se
k vám řítí prostorově výraznější pár, který právě asi vylezl
z McDonaldu. Úplně nejhorší je snad to, když kolem mě
prochází banda kluků. Sedne si jich na mě dokonce
i deset najednou, a to se pak pěkně prohýbám a věřte,
že když odejdou, hned se mi dýchá lépe. Žádné zapáchající nohy, kouř z cigaret, 
nebo toxické spreje, které někdy skončí i na mém natřeném dřevě. Nejraději ale 
mám, když si na mě přijde sednout zdejší největší drbna. To se dozvím věcí!!

Co je štěstí?
Barča: Každý si pod tímto slovem může představit něco jiného. Pro některé lidi štěstí
znamená mít hodně peněz bez ohledu na svou rodinu, přátele, zájmy a záliby. Další 
by byli šťastni, kdyby vyhráli svůj nelehký boj s nemocí. Malým dětem stačí, když 
dostanou své vysněné hračky. Bohužel žije i mnoho lidí, kteří by tento pocit zažili, 
kdyby měli večer kam složit hlavu a mohli svůj žaludek naplnit obyčejným pokrmem. 
Některým ke štěstím chybí láska. Já za své štěstí považuji rodinu, kterou mám, není 
nad pocit vědomí, že mě doma čeká někdo, komu na mě záleží a kdo mě má i přes 
mé nedostatky opravdu rád. Myslím si, že nikdo na světě nemůže být šťastný 
z utrpení a starostí druhých lidí. I přesto je mezi námi dost nepřejících. Žádná cesta 
není úplně bezproblémová, ale každé překonání vede ke štěstí. Myslím si, že je 
důležité svůj život žít tak, abychom se za své činy či hříchy nemuseli stydět.

Dum vivimus, vivamus (Dokud žijeme, žijme)
Lukáš: Dokud žijeme, žijme a život bychom si měli užívat každou sekundu, pokud 
máme příležitost zažít něco výjimečného, neměli bychom z toho vycouvat dokonce 

i za cenu strachu, protože v životě už takovou 
příležitost mít nemusíme. Důležité je žít přítomností 
a ne budoucností, dokonce ani ne minulostí, 
protože nikoho nebude zajímat, co jsi dělal před 
rokem. A budoucnost budeme žít takovou, jakou si 
připravíme teď, pokud máme nějaký životní sen. 
Nesplní se, pokud se nebudeme umět obětovat, 
vezmeme si své sny a nápady spolu do hrobu. Říká 
se, že nejbohatším místem na zemi je hřbitov, 
protože jsou tam neuskutečněné sny a nápady, 
které si nedokážeme ani představit. Musíme žít 
naplno, obětovat i trochu spánku, protože nikdo 
neví, kdy zemře, třeba za 60 let nebo až půjdu 

dnes ze školy, srazí mě auto, to nikdo neví, kdy zemře. Dokud žijeme, žijme 
a nechtějme, aby nepřítel v nás nám zabránil si život užít.
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Astronomická olympiáda
22. a 23. května jsme byli s paní učitelkou Michlovou v Brně na celostátním kole 
Astronomické olympiády. První den, když jsme dorazili do Brna, jsme se ubytovali 

na Masarykových kolejích. Poté byla naplánována exkurze 
do brněnského podzemí, kam nás ale mohlo jít jenom 25. A já 
jsem byl jedním z nich. Druhý den jsme dorazili na brněnskou 
hvězdárnu, kde se odehrávala soutěž. Byl pro nás připraven test 
o 3 částech. První část bylo pozorování, druhou část zahrnoval 
test s otázkami typu ABCD a třetí část obsahovala početní úlohy.
Po obědě nás čekala projekce dokumentu Miliarda hvězd. Poté 

následovalo vyhlášení a čekala nás už jenom cesta domů.
Lukáš Neshyba

Výlet 9. ročníku
Také deváťáci mají za sebou školní výlet. Vyrazili do Znojma, kde pro ně byl při-
praven bohatý program. Škoda, že to byl výlet poslední.

Barča - Na výletě se mi moc líbilo, bylo to super. Nejvíce se mi líbily naše rozchody 
po městě. Bylo super úplně všechno, městská radnice, podzemí i vláček… Ještě bych 
si to klidně zopakovala. :) 
Pavel - Líbilo se mi to, bylo to krásné.
Verča - Výlet byl skvělej! :) Podzemí bylo krásné
a vyjížďka vláčkem se mi také moc líbila. Znojmo je
úžasné město. Jela bych klidně znova! :3 :)
Petra - Bylo to super, ani mě nemrzelo, že jsme museli
zůstat v Moravských Budějovicích.
Jirka - Bylo to krááásný. :)
Kačka P. - Výlet se mi moc líbil. Všechno bylo super
a moc jsme si to tam užili. Nejlepší byla asi projížďka
vláčkem, pohled na znojemskou krajinu a nákupy. Bylo
to tam moc pěkné a klidně bych tam jela znovu.
Kajda - Výlet se mi moc líbil. Líbilo se mi všechno.
Terka - Třídní výlet se mi moc líbil, protože byl do mého oblíbeného města Znojma. 
Nejvíce se mi líbilo nakupování, ale i podzemí a vláček byly fajn.
Míša - Výlet se mi moc líbil, ale škoda, že byl poslední.
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